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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till arbetsmarknadsminister Eva Nordmark (S)

2020/21:538 Arbetsförmedlingen i Falkenberg

I december 2019 stängdes Arbetsförmedlingen i Falkenberg trots att kommunen 
är relativt stor med sina nästan 46 000 invånare och att lokalerna var förhyrda i 
ytterligare tre år. Ungdomsarbetslösheten ökar nu drastiskt i Falkenberg. 
Antalet unga som varit utan arbete i mer än sex månader har ökat med nästan 
60 procent. Arbetsmarknadsministern har i medierna aviserat att det under nästa 
år kommer att satsas 1 miljard kronor för att öppna upp 
arbetsförmedlingskontor. Min bedömning är att Falkenbergs kommun absolut 
borde vara en av de kommuner där Arbetsförmedlingen öppnar sitt kontor 
under nästa år.  

Med anledning av detta vill jag fråga arbetsmarknadsminister Eva Nordmark:

 

Har ministern för avsikt att verka för att den lokala närvaron av 
Arbetsförmedlingen i Falkenberg återställs för att på så sätt motverka den 
ökade ungdomsarbetslösheten?

………………………………………

Hans Hoff (S)

Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren

Från Riksdagsförvaltningen
2020-11-18
Besvaras senast
2020-11-25 kl. 12.00


